
 

 

Kære Puk 

Vi blev meget kede af det brev du sendte os "Kære Lodsejer”, det undre os at der ikke er nogle af de 

lodsejer vi taler med der har hørt om projektet 

Hvorfor skal Slagelse Kommune voldtage den skrøbelige natur, livet i selve Tude Å er ikke sundt, 

ørrederne gider den ikke, nu er det så det der er i Ådalen der skal have en tur, er det ikke nok at der 

er en trampesti fra Bildsøvej til Trelleborg? Hvorfor skal naturen belastes yderligere? 

Vi værner om naturen i ådalen, og området er fredet! 

Der er mange sky og sjældne dyrearter, som Blåhals, Blå kærhøg, Isfugl, Vandstær, Rød glente og 

Havørn i ådalen, som ikke tåler støj og uro 

Det rigtigste ville være hvis det var os lodsejre der i et I/S drev et kanoudlejningsfirma, hvis vi fik 

lyst til dette ( men vi kender naturen så det nænner vi ikke) 

Vores mening er: 

I skal spørge Fredningsnævnet for Vestsjælland i Nykøbing Falster, før I træffer en endelig 

beslutning om kanosejlads, det må være den rette indstands til, at tillade en så drastisk 

ændring af fredningens bestemmelser, hvilket må anses som et oplagt emne for 

fredningsnævnet. 

Det er meget vigtigt for os, at vide om der er retslig hjemmel for at drive erhvervsmæssig 

kanoudlejning i en skrøbelige og fredet ådal. 

Hilsen 

Niels Møller og Bente Grüner 
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